你的下一次跨越——约翰迪尔2011校园招聘
约翰迪尔校园招聘正式启动，诚邀大家申请此次2011校园招聘岗位，并莅临现场宣讲会，与我们的公司领导以及HR进行面对面交流，全面地了解一个拥有上百年历史的国际化公司——约翰迪尔（John Deere）。
约翰迪尔网申页面：http://campus.chinahr.com/2011/pages/johndeere/index.asp
约翰迪尔英文主页：http://www.deere.com/en_US/ag/index.html
约翰迪尔中文主页：http://www.deere.com/zh_CN/JDCI/homepage/default.html
1、 宣讲行程
约翰迪尔2011年校园招聘宣讲会行程
	城市
	宣讲院校
	宣讲日期
	星期
	宣讲时间
	场地名称

	哈尔滨
	东北农业大学
	2010-11-8      
	星期一
	15:00 – 17:00
	生命科学与生物技术研究中心
四层会议室 

	徐州
	中国矿业大学
	2010-11-15
	星期一
	19:00 – 21:00
	南湖校区镜湖大讲堂教四C301

	杭州
	浙江大学
	2010-11-19
	星期五
	19:00 – 21:00
	玉泉校区永谦活动中心第二报告厅

	天津
	天津大学
	2010-11-25
	星期四
	19:00 – 21:00
	大学生活动中心一层报告厅

	北京
	中国农业大学
	2010-11-30
	星期二
	19:00 – 21:00
	东校区（清华东路17号）食品报告厅


更多信息请关注相关学校BBS和就业网。
每人最多可以申请两个职位。
只接受网上投递简历。
宣讲会后两天进行首轮面试，请同学们安排好自己的时间。                                                                                          
诚邀大家申请约翰迪尔校园招聘岗位，并莅临现场宣讲会，与我们的HR面对面交流，或登录我们的网站，了解更多的职位信息。 http://www.deere.com/zh_CN/JDCI/job/jdci/recruitment.html
在11月19日的宣讲会上，我们公司将出席的有：
约翰迪尔（中国）投资有限公司 中国区培训与发展经理 Paul Winston先生
约翰迪尔（中国）投资有限公司 北方区人力资源经理Louisa Zhang女士
约翰迪尔（中国）投资有限公司 中国区校园招聘及校园关系负责人 Ruby Ai

徐州徐挖约翰迪尔机械制造有限公司 人力资源主管刘欣女士
约翰迪尔（宁波）机械有限公司 总经理William Davidson先生
约翰迪尔（宁波）机械有限公司 人力资源经理Philip Hao先生
约翰迪尔（宁波）机械有限公司 人力资源主管陈利民先生
约翰迪尔（宁波）机械有限公司 制造工程师 杨明锋 （浙江大学09年毕业生 机械与能源学院 机械工程自动化专业 男）
产品工程师 陈曙杰（浙江大学10年毕业生  农业与生物技术学院  机械设计与自动化  男）
2、 关于我们
（1） 公司简介
迪尔公司（统称为约翰迪尔）创建于1837 年，由最初只有一个人的铁匠铺发展成为今天业务遍及全球并拥有约5万6千名员工的企业，是世界领先的农业和林业领域先进产品和服务供应商，是主要的建筑、草坪和场地养护、景观工程和灌溉领域先进产品和服务供应商。

从创立之时开始，公司一直秉承其创始人所展示出的核心价值观：诚实、优质、守信、创新。 

约翰迪尔的业务主要分为三个部分：农业与草坪设备、建筑与林业设备以及信贷。这些业务部门、以及零件和动力系统等支持部门，在用户帮助改善全球生活质量的同时，致力于帮助用户提高工作效率。 

作为世界上具有悠久历史及崇高威望的公司之一，迪尔公司在世界各地都设有农业机械、林业机械和工程机械的分支机构。其总部设在伊利诺斯州的莫林，是美国农业中心。迪尔公司在15个国家开办了投资公司，其产品销往130多个国家，并跻身世界五百强。 

农业设备
约翰迪尔是全球领先的农业设备制造商，通过其行业领先的经销商网络进行产品销售和服务，提供全方位的农业服务和解决方案。
商用与民用设备
约翰迪尔生产并销售北美品种最齐全的草坪和园林拖拉机、剪草机、高尔夫球场设备及其它户外动力产品。约翰迪尔景观工程部门为美国的园林绿化服务专业人士提供灌溉设备和苗圃用产品。

建筑与林业设备
约翰迪尔是全球领先的林业设备制造商，也是北美地区主要的建筑设备制造商。

信用 
约翰迪尔信用公司是美国最大的设备融资公司之一，有240多万个帐户，管理的贷款总额接近230亿美元。信用公司提供约翰迪尔农业、建筑与林业、以及商用与民用设备的零售、批发和租赁融资，也提供循环信用、给农场主的运营贷款、作物保险（作为总代理），并在风能领域提供债务和股权融资。今天，约翰迪尔信用公司在全球约有1900名员工，在19个国家开展业务。 

（2） 迪尔文化
约翰迪尔这个名字不仅仅意味着优质的设备。约翰迪尔还意味着对土地的耕耘者提供始终如一的支持和帮助。每天，我们所做的每一件事，都在帮助世界各地的人们提供食物、创造建设美丽的家园。 

约翰迪尔的成功和持久发展离不开员工的付出。我们努力做到最好，为我们的员工提供一种人人参与、相互尊重和充满机遇的环境。 

（3） 核心价值观 
诚实、优质、守信、创新－这些持久的价值观在今天依然是正确的，如同1837年约翰·迪尔创立这家公司时一样。随着公司继续成熟、发展，我们的员工和经销商努力使每日的行动体现这些核心价值观。
3、 招聘流程
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4、 招聘职位
John Deere (China) Investment Co., Ltd
约翰迪尔（中国）投资有限公司

As headquarter of John Deere in China, John Deere (China) Investment Co., Ltd has more than 300 employees in different functions, including Sales & Marketing, Finance, Legal, Corporate Affairs, Human Resources, Business Development, Global Sourcing, and Information System. We warmly welcome you and firmly believe that through your cooperation, our team would create a much brighter future!
作为约翰迪尔公司在中国的总部，约翰迪尔（中国）投资有限公司现已拥有300多名员工就职于不同的职能部门下，包括市场销售部、财务部、法务部、公司事务部、人力资源部、业务发展部、全球采购部、信息系统部等。我们真诚欢迎你的加入，相信优秀的你必定能与我们共同努力，为我们的团队创造更辉煌的未来！

Service Representative


服务代表         3人

Location: Ningbo / Tianjin/ Harbin

工作地点：宁波/天津/哈尔滨
· Responsibility工作职责:

· Assists in the implementation of Aftermarket Marketing Plans for dealers/distributors

      协助经销商/分销商组织售后服务计划的实施

· Assists the Territory Aftermarket Manager in various aftermarket 

      协助区域售后服务经理组织售后服务活动

· Monitors and reports service and parts competitive activities (i.e. pricing and promotions)
      监控并报告服务及零件方面的竞争性活动（例如定价和促销策略等）

· Assists dealer/distributor personnel in training customers on service and parts features/benefits
      协助经销商/分销商的员工，为客户提供服务及零件知识的培训

Qualification任职资格：

· Bachelor or above in mechanical engineering, agricultural machinery, marketing or relevant

      机械工程、农业机械类专业本科或本科以上学历
· Good English skills, fluent in both spoken and written English

      良好的英文水平，读写、口语流利

· Microsoft Office computing skills

      熟练掌握微软办公软件的使用 

· Customer service oriented and solid team work spirit

      良好的客户服务意识和团队合作精神

· Ability to communicate effectively with dealers, customers

      能有效地与经销商和客户沟通

· Self motivated, with a positive attitude 

      具有良好积极的工作心态与自我激励的能力

Marketing Representative


市场代表        
 5人

Location: Nanning / Ningbo / Urumqi / Tianjin/ Harbin or Jiamusi

工作地点：南宁/宁波/乌鲁木齐/天津/哈尔滨或佳木斯
Responsibility工作职责
· Observe company marketing policy

      贯彻公司营销政策
· Achieve sales target (via dealers or distributors)
      实现销售目标（通过经销商/分销商的销售来实现销售目标）
· Enhance dealer loyalty

      提高经销商的忠实度
· Increase dealer’s sales ability

       提高经销商的销售能力
· Support dealer to get sales

       支持经销商进行销售

· Monitor competitors' performance

关注竞争对手的业绩情况
· Study and research market trends
了解研究市场趋势
· Implement John Deere brand and products promotion
推广约翰迪尔品牌及产品
Qualification任职资格：

· Bachelor or above in mechanical engineering, agricultural machinery， marketing or relevant

机械工程、农业机械、市场营销等专业本科或本科以上学历
· Good English skills, fluent in both spoken and written English

良好的英文水平，读写、口语流利

· Microsoft Office computing skills
熟练掌握微软办公软件的使用

· Customer service oriented and solid team work spirit
良好的客户服务意识和团队合作精神

· Ability to communicate effectively with dealers, customers
能有效地与经销商和客户沟通

· Self motivated, with a positive attitude 
具有良好积极的工作心态与自我激励的能力

HR Generalist


人力资源专员         1人

Location: Beijing
工作地点：北京
Responsibility工作职责：
· Assist to implement and improve the campus recruiting program and university relationship activities
协助实施并改进校园招聘项目，参与开展校园关系活动
· Assist to manage assigned recruitment activities from posting till offering
· 协助进行招聘活动
· Clearly understand company policies and procedures, maintaining smooth communication with candidates and service vendors
了解公司政策及流程，与候选人和供应商保持顺畅的沟通
· Ensure smooth cooperation with all HR functional teams and provide feedback to continuously improve HR operations efficiency

与所有人力资源团队保持良好合作，并提供反馈以持续提高人力资源运作效率
· Collect, analyze, maintain and update data
搜集、分析、维护并实时更新数据
· Assist in improving Staffing process
协助改进招聘流程
Qualification任职资格：

· Bachelor or above in Human Resources management or relevant

人力资源管理及相关专业本科以上
· Good English skills, fluent in spoken and written English. CET-6 certificate is a must

良好的英文水平，读写、口语流利，至少通过大学英语六级考试
· Good command of Microsoft Office computer software

熟练掌握微软办公软件的使用

· HR Internship experience in multinational company is highly preferred

具有跨国公司人力资源实习相关经验者优先
· Able to communicate effectively with a diverse range of people

能有效地与各种人群交流
· Good organizing and analyzing skills

具有良好的组织与分析能力
John Deere (Tianjin) Product Research & Development Co., Ltd

约翰迪尔（天津）产品研究开发有限公司

John Deere (Tianjin) Product Research & Development Co., Ltd was established on May 2005 with 2 million USD investments.


It is responsible for researching and developing agricultural equipments and parts, supplying and transferring technique products and providing the technical consultation and service to the relative companies.  


The Company also has an excellent Purchasing and Supplier Quality Management team, which leads the strategic sourcing and suppliers’ development work, as well as assisting technical engineers on Supplier Quality Control. 

2005年5月, 迪尔公司投资200万美元在天津成立了由迪尔公司独家拥有的约翰迪尔（天津）产品研究开发有限公司。

作为迪尔在华的又一个分支机构，研发中心负责研究开发农机设备及相关零部件，提供及转让相关的研发技术成果，为境内及海外关联公司提供相关的技术咨询和技术服务。

研发中心同时还拥有一支优秀的采购和供应商质量队伍，负责整合迪尔在中国的战略采购和供应商开发工作，并配合工程技术人员进行供应商质量控制。

Associate Product Engineer

助理产品工程师     1人
Location: 天津

Responsibility 工作职责:

· Learn and apply Company engineering policies, practice and products

      学习并遵守公司研发流程，了解产品
· Assist senior engineers to analyze technical data and solve designing problems

      协助高级工程师分析技术数据，并解决设计中出现的问题

· Edit technical data and provide effective solutions to enhance product quality and performance

编辑技术数据，为提高产品质量和性能提供有效解决方案

Qualification 任职资格：

· Proficient in using computer aided design and/or engineering tools, Pro-E

      熟练使用计算机辅助设计软件, Pro-E

· Have relative knowledge of the product development process, theory, and practice

      了解产品研发流程、理论和实践

· Bachelor in Machinery

      机械专业本科学历
Associate Engineer, Supplier Development

助理供应商发展工程师  

1人
Location: 天津
Responsibility 工作职责: 
· Works with suppliers to identify potential problem areas, develops and implements proactive action plans to prevent problems from occurring        

协助供应商发掘潜在的质量问题，并制定相应的预防方案
· Collaborates with other experienced supplier development engineers on Production Support projects. Study and use Supplier Development Tools 

协助高级供应商发展工程师开展生产支持项目；研究并使用供应商发展工具
· Works with strategic sourcing to accomplish cost reduction goals by working with specific suppliers to improve production methods to reduce costs      

与供应商合作改进生产方法以协助战略采购部门降低相关成本                                          
 

Qualification 任职资格：
· Proficient in using English as the working language 

熟练使用英语作为工作语言
· Familiar with Order Fulfillment Process                    
了解订单执行流程
· Skill in interpersonal communications, negotiation, and conflict resolution
良好的人际沟通、谈判及矛盾解决技巧
· Bachelor in Machinery/Business/Management/ Supply Management 

机械/经济/管理/供应链相关专业本科学历                  

Supply Management Specialist

供应管理专员  

4人
Location: 天津
Responsibility 工作职责:

· Executes Order Fulfillment Process (OFP) with cost reduction activities, analyzing quotations, and making supplier selection based on criteria such as quality, cost, process capability, lead time and supplier stability.      

通过以下手段履行订单执行流程：开展成本降低活动，分析报价单，根据质量、价格、加工能力、交货时间及供应商稳定性进行供应商甄选
· Develops and executes inventory plans to achieve inventory/asset management and material flow goals; resolves shipping, receiving, invoicing and payment problems to ensure prompt and accurate payments to suppliers.     

制定、执行库存计划以达到库存管理和物料流动目标；解决发货、收货、付款等问题以保证及时准确地完成供应商付款
· Defines, resolves, and provides permanent solutions to supplier performance issues with the assistance of other functional representatives such as quality, product engineering, etc

与质量工程师、产品工程师及其他相关部门负责人合作，制定长久稳定的方案解决供应商绩效问题 

Qualification 任职资格：
· Proficient in using English as the working language 

熟练使用英语作为工作语言
· Familiar with Order Fulfillment Process
了解订单执行流程
· Skill in interpersonal communications, negotiation, and conflict resolution 
良好的沟通、谈判及矛盾解决技巧
· Bachelor in Machinery/Business/Management/ Supply Management   

      机械/经济/管理/供应链相关专业本科学历 
John Deere (Jiamusi) Agricultural Machinery Co., Ltd

约翰迪尔（佳木斯）农业机械有限公司

John Deere (Jiamusi) Agricultural Machinery Co., Ltd. (JDJW) was a joint venture which was integrated by Jiamusi Combine Harvester Factory (JCHF) and John Deere Company in 1997. In 2004, John Deere (Jiamusi) Agricultural Machinery Co., Ltd. became a Deere wholly owned enterprise approved by Heilongjiang Overseas Investment Promotion Bureau. JDJW’ s main products are 1042,1048,3316 and 3518 combines and other agricultural machinery.

JDJW occupies an area of 110,000m2. Among its total 1600 employees, the company boasts a strong talent pool of professional and technical experts. As for operation, JDJW does its best to create “Five strategies” quality principles, adheres to the effective running of quality system, and continuously improves product quality so as to provide advanced technology and products of reliable performance to the customer. Actively enlarging the domestic market and developing international market, JDJW is trying to build an excellent and unique company. 

1997年，佳木斯联合收割机厂与约翰迪尔组建了合资企业——约翰迪尔（佳木斯）农业机械有限公司。2004年，约翰迪尔（佳木斯）农业机械有限公司经黑龙江省招商局批准成立外商独资企业，主要产品有1042、1048、3316和3518联合收割机及其它农业机械。

公司占地面积11万平方米，在1600名员工中拥有一大批中、高级技术及管理人才。在生产经营中，我们全力打造“五个一”质量观念，坚持质量体系有效运行，持续提高产品质量，从而为用户开发制造技术先进、性能可靠的产品。通过积极开拓市场，扎根国内，打入国际，我们尽力建设一个卓越、强大、独具特色的约翰迪尔（佳木斯）农业机械有限公司。

Engineer-PE/Engineer-IE/ Engineer-ME/ Engineer-QE  

工程师 

10人      

Location: 佳木斯

Responsibility 工作职责:

· Under the instructions and requirements of senior product designers, execute the work program (PDP, PIS plan) of product engineering, conduct the design of components and parts, provide correct and complete product drawings and design documents

在上（高）级产品设计人员的指导和要求下，执行产品工程工作程序（PDP、PIS计划），
进行零部件设计，提供正确完整的产品图样和设计文件
· Complete process equipment design drawing samples and technical documents under the guidance of process equipment design task document


在工艺装备设计任务书指导下，完成工艺装备设计图样及技术文件
· Complete compiling and improvement of process documents; calculate material quota


完成各类工艺文件编制、改进工作及材料定额计算工作
· Compile  man-hour quota of products

进行产品工时定额的编制
Qualification 任职资格

· Bachelor of Agricultural Machinery Design /Mechanical Design and Automation / Industrial Engineering

      农业机械设计、机械设计及其自动化、工业工程等专业本科毕业
· Good English skills: CET-4 and above

良好的英文读写能力，CET-4以上
· Able to use the software Pro-E

熟练使用设计软件Pro-E

Tactical buyer

战术采购员

1人      

Location: 佳木斯

Responsibility 工作职责: 

· According to the production plan of the company, convert ERP planned purchase orders to purchase orders,  and manually work out ERP purchase orders for minor purchasing after managers’ approval

       依据公司的生产计划，将ERP计划采购单转换为采购单；零星采购物资经审批后手工制定ERP  
       采购单
· Monitor the processing of purchase order, and guarantee timely supply of production materials
监督采购单的实施，保证生产物资的准时供应
· Communicate with suppliers and adjust procurement plan after changes of demand plan, so as to reduce inventory and avoid overstocking

需求计划发生变化后，沟通供应商，调整采购计划，最大限度地降低库存和避免物资积压
·  Purchase qualified materials, coordinate accept on deviation,  and return unqualified  

       materials

  组织质量合格物资进厂。协调让步接收物资，组织不合格物资退货
· Assist strategic sourcing engineers to solve quality problems in production and coordinate repair 
协助战略采购工程师处理生产过程中临时发生的质量问题，协调返修加工
Qualification 任职资格

· Bachelor of Agricultural Machinery Design /Mechanical Design and Automation  

农业机械设计/机械设计自动化等专业本科毕业
· Good English skills: CET-4 and above 
       良好的英文读写能力，CET-4以上
Strategic Sourcing Junior engineer
战略采购初级工程师                      1人      

Location: 佳木斯

Responsibility 工作职责:

· Assist strategic sourcing engineers to carry out selection and/or appraisal of all suppliers involved in direct and indirect sourcing
协助战略采购工程师对所有直接、间接采购物资的供应商进行选择和/或评估
· Collect purchase information to provide basic information for sourcing engineers 
收集采购信息，为采购工程师提供基础资料
· Monitor the quality of materials and time of supply 
了解采购物质的质量情况和供货及时情况
· Participate in PDP work, and assist strategic sourcing engineer to select suppliers, and involve in new products development and products improvement 
参与PDP工作，协助战略采购工程师选择供应商参与新产品开发和产品改进工作
Qualification 任职资格

· Bachelor in Agricultural Mechanical Design /Mechanical Design and Automation  

农业机械设计/机械设计自动化等专业本科毕业
· Knowledge of  material , manufacture  technology, equipment and machine work
       掌握材料学、工艺学、设备、机械加工制造知识
· Good English skills: CET-4 and above   

  良好的英文读写能力，CET-4以上
John Deere (Ningbo) Agriculture Machinery Co., Ltd

约翰迪尔（宁波）农业机械有限公司
John Deere (Ningbo) Agriculture Machinery Co. Ltd was established in August, 2007 which mainly produces low horsepower tractors (20 hp to 55 hp). 

To achieve continued growth, John Deere (Ningbo) Agriculture Machinery Co. Ltd has started the cylinder manufacturing business. At the same time, it is launching projects of other product lines. 

With five hundred qualified employees, John Deere (Ningbo) Agriculture Machinery Co. Ltd. ensures high quality products.

约翰迪尔（宁波）农业机械有限公司成立于2007年8月，主要生产20-55马力范围的拖拉机。

为了持续地增长，约翰迪尔（宁波）农业机械有限公司建立了油缸制造业务，同时正在准备开展其他产品的业务。

约翰迪尔（宁波）农业机械有限公司现有超过500人的合格的员工队伍来确保生产高质量的产品。

Product Engineer

产品工程师
3人
Location: 宁波

Responsibility 工作职责:

· Learn and apply Company engineering policies, practices and products

学习并遵守公司研发流程，了解产品
· Assist senior engineers to analyze technical data and solve designing problems

协助高级工程师分析数据并解决设计中出现的问题
· Edit technical data and provide effective solutions to enhance product quality and performance

编辑技术数据，为提高产品质量和性能提供有效解决方案
Qualification 任职资格：

· Proficient in using computer aided design and/or engineering tools Pro-E

熟练使用计算机辅助设计软件, Pro-E

· Have knowledge of the products development process, theory, and practice 

了解产品发展流程, 产品知识理论和实践
· Bachelor in Machinery
机械专业本科毕业
· Good English skills: CET-4 and above   

  良好的英文读写能力，CET-4以上
Manufacturing Engineer 

制造工程师
4人        

Location: 宁波

Responsibility 工作职责:
· Learn Company manufacturing policies, practice and products

学习并遵守公司研发流程，了解产品
· Assist senior engineers to analyze technical data and solve  problems in the process of manufacturing
协助高级工程师分析数据,解决生产制造和加工过程中出现的问题
.

Qualification 任职资格
· Skillful in using computer aided design and/or engineering tools, Pro-E

熟练使用计算机辅助设计软件, Pro-E
· Knowledge in engineering principles 

了解产品知识
· Bachelor in Machinery, 

机械专业本科毕业
· Good English skills: CET-4 and above   

  良好的英文读写能力，CET-4以上
Quality Engineer 
质量工程师           1人
Location: 宁波

Responsibility 工作职责:
· Learn and apply the Company’s quality policies, practice and products.

学习并遵守公司研发流程，了解产品
· Assist senior engineers to analyze quality data and solve quality problems

协助高级工程师分析数据，解决质量方面中出现的问题
· Edit technical data and provide effective solutions to enhance product quality and performance

编辑技术数据，为提高产品质量和性能提供有效解决方案
.

Qualification 任职资格
· Knowledge in engineering principles 

了解产品知识
· Bachelor in Machinery

机械专业本科毕业
· Good English skills: CET-4 and above   

  良好的英文读写能力，CET-4以上
Xuzhou XCG John Deere Machinery Manufacturing Co., Ltd

徐州徐挖约翰迪尔机械制造有限公司

Xuzhou XCG John Deere Machinery Manufacturing Co., Ltd, located in the Tongshan Economic Development Zone of Jiangsu Province is one of the leading manufacturers of excavators in China. 

On January 8, 2008, Xuzhou Excavator Manufacturing Company (XCG) and John Deere Construction and Forestry Company established the joint venture Xuzhou XCG John Deere Machinery Manufacturing Co., Ltd. Now the joint venture is expanding in China and exploring growth opportunities around the world. 

XCG and John Deere Construction and Forestry Company complement each other in many ways to form a solid foundation for Xuzhou XCG John Deere Machinery Manufacturing Co., Ltd. With the support of John Deere’s powerful research and development resources, XCG-John Deere is striving to provide the world class products that meet customer needs in both China and the rest of world, so as to develop XCG-John Deere brand to be a strong and successful one in China’s market. 
徐州徐挖约翰迪尔机械制造有限公司位于徐州市铜山经济开发区，占地268亩，建筑面积约4万平方米。是国内专业化生产挖掘机的大型制造公司。
2008年1月8日，徐挖机械与美国约翰迪尔公司合资成立了徐州徐挖约翰迪尔机械制造有限公司，从此，徐挖约翰迪尔在继续扩大国内市场的同时，开始以更快的步伐融入全球、走向世界。
徐挖机械与约翰迪尔的优势互补，为徐挖约翰迪尔机械制造有限公司的发展打下了坚实的基础。徐挖约翰迪尔公司正站在新的历史起点上，依托约翰迪尔公司的技术力量和科研资源，在新的发展平台上打造世界一流产品，争创世界一流水平。徐挖约翰迪尔产品必将以崭新的姿态受到市场的青睐，徐挖约翰迪尔品牌也必将成为中国挖掘机市场的自豪和骄傲。
Welding Engineer 

焊接工程师
1人
Location: 徐州
Responsibilities 工作职责: 

· Check new products’ processes and make sure their compliance; maintain and update old products’ process routes

审查新产品的工艺合规性，对老产品的工艺路线进行维护、完善
· Edit process files for relevant products; editing and checking technical quota
编制相关产品的工艺文件，负责各种工艺定额的定制与审核
· According to products’ material master documents, create BOM, input and maintain data
根据产品物料主文件，构建产品BOM清单，录入系统，并维护静态数据
· Provide onsite service for current and new products; update and improve process files

新品与定型产品的现场服务，完善工艺文件
· Attend process development planning and technology improvement strategies of related parts
参与相关部件工艺发展规划与技术改造方案
Qualifications 任职资格： 

· Bachelor in Machinery/Material
大学本科学历，机械制造或材料专业
· Familiar with the theory of machinery manufacturing as well as manufacturing process 

熟悉机械制造原理，了解企业制造工艺过程
· Familiar with basic knowledge about metal welding and cutting machining process

熟悉金属焊接基础知识，了解切削加工工艺
· Capable of analyzing and solving problems，and have good communication skills
良好的分析及解决问题能力和沟通能力
· Good English skills: CET-4 and above   

  良好的英文读写能力，CET-4以上
Fixture Engineer
工装工程师
1人
Location: 徐州
Responsibilities 工作职责: 

· Design fixture and clamp according to features of products
根据产品特点，设计制造工装夹具以及工位器具
· Involve in discussing the process equipment plans, tracking the process and quality of equipment manufacturing
参与工艺装备的方案讨论，跟踪监督外协工装的制造进度和制造质量
· Test the old and new fixture and validate the reliability and safety
对新老工装进行测试，对其可靠性、安全性等进行验证
· Maintain station equipment, make maintenance plan, and provide instructions to maintenance men

维护现场工位器具，制定维护及检修计划，指导维修工人进行检修
· Make continued improvement for the old fixture; optimize the manufacture action to enhance efficiency
对老工装进行持续改进，优化分解工艺动作，以提高生产效率
Qualifications 任职资格： 

· Bachelor degree, Machinery-related majors
大学本科学历，机械制造类专业
· Familiar with machinery manufacturing principles and process
熟悉机械制造原理，了解企业制造工艺过程
· Capable of analyzing and solving problems，and have good communication skills
良好的分析及解决问题能力和沟通能力
· Good English skills: CET-4 and above   

  良好的英文读写能力，CET-4以上
Hydraulic system design engineer
液压系统设计工程师
3人
Location: 徐州
Responsibilities 工作职责: 

· Ameliorating hydraulic systems of production, improving the quality of hydraulic system and designing hydraulic systems of new production according to company development goal, 

根据部门和市场需求，不断改进产品液压系统的性能、提高产品液压系统的质量，以适应公司的长期发展
· Solving the technological problems during the trial-manufacture、producing and testing
及时处理在产品试制、生产、试验、使用过程中出现的有关技术问题
· Compiling or participating in compiling project descriptions; designing or involving in designing products
编写或参与编写产品技术任务书、完成或参与完成产品的方案设计
Qualifications 任职资格： 

· Bachelor degree in mechanical engineering or hydraulic engineering

大学本科学历，机械工程或液压工程专业
· Have professional knowledge of product’s hydraulic system theory and structure

理解产品液压系统的原理、结构等专业知识
· Know how to use PRO/E
熟练掌握Pro/E应用
· Capable of analyzing and solving problems，and have good communication skills
良好的分析及解决问题能力和沟通能力
· Good English skills: CET-4 and above   

  良好的英文读写能力，CET-4以上
Sales Trainee
销售培训生
5人
Location: 徐州
Responsibilities 工作职责: 

· Assist the assigned Territory Manager to meet sales goal and achieve expected market share
协助指定的区域销售经理确保完成销售指标并达到预计的市场份额
· Assist the assigned Territory Manager to provide suggestions and advises of products, marketing, financing and other problems to channel partners 

协助指定的区域销售经理为渠道合作伙伴就产品，市场营销，融资以及相关的管理问题提供建议
· Assist the assigned Territory Manager to monitor channel partner performance and take actions when results do not meet expectations

协助指定的区域销售经理关注渠道合作伙伴的业绩，当结果不符合预期时采取一定的行动
· Assist the assigned Territory Manager to cooperate with channel partners, and provide information on market opportunities and competitors to management departments 

协助指定的区域销售经理与渠道伙伴合作，向管理部门提供有关市场机会和竞争对手的情报信息
Qualifications 任职资格： 

· Bachelor Degree in Business/Management /Engineering/Technology/Marketing discipline or equivalent experience

本科学历，商务/管理/工程/技术/营销类专业 
· Good English skills: CET-4 and above   

  良好的英文读写能力，CET-4以上
